

အတွဲ 21

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

2021 ၏ လဝက်သို့ ကျော်လွန်ရောက်ရှိခဲ့ပြီဖြစ်သည်မှာ မယုံနိုင်စရာ ဖြစ်ပါသည်။ မအံ့သြဘဲဖြစ်သည့်အရာမှာ ကျွန်ုပ်တို့ကောင်တီမှ ကြုံတွေ့ရသည့် အရာများအပေါ် Martin Luther King, Jr. ကဲ့သို့ ပင် ရည်မှန်းချက်နှင့် စိတ်အားထက်သန်မှုများစွာဖြင့် ရင်ဆိုင်ဖြတ်သန်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သမိုင်းဝင် Dr. Martin Luther King, Jr. နေ့ နှင့် ကျမ်းသစ္စာကျိန်ဆိုအခမ်းအနား ဖွင့်လှစ်ခြင်းတို့နှင့် ပြည့်နှက်သည့် ရက်သတ္တပတ်ကို ကျင်းပပြီးသည့်နောက် နိုင်ငံတော်၏ ပထမဆုံးသော လူငယ် ကဗျာဆုရှင် Amanda Gorman မှ “The Hill We Climb (ငါတို့တက်သည့် တောင်ကုန်း)” ကဗျာကို ရွတ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ အစွမ်းထက်သော ဤကဗျာသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဖြစ်ပျက်နေသည့်အရာအားလုံး ဘယ်လိုပုံစံ ဖြစ်နေပါစေ သို့မဟုတ် ယင်းတို့အပေါ်ဘယ်လိုခံစားနေရပါစေ မျှော်လင့်ချက်မှတ်ကျောက် နှင့် တိုးတက်မှုသည် အမြဲတမ်း ပေါ်ပေါက်လာသည် ဆိုသည့်အကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးအား သတိပေးပါသည်။

ကျွန်ုပ်နှင့်အတူ ဆက်လက်နေထိုင်အသက်ရှင်မှုနည်းလမ်းများကို ရှာဖွေကာ အသက်ဝဝရှူပြီး ထိုမျှော်လင့်ချက်ကျောက်အပေါ် အလင်းရောင် ထွန်းလင်းစေနိုင်ရန်အတွက် မျှော်လင့်ထားချက်များနှင့် စိတ်အားထက်သန်မှုများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်သွားရန် ကျွန်ုပ် အားပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

သင်သိရှိခဲ့သည့်အတိုင်း ဇန်နဝါရီလ 11 ရက်နေ့က Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းများ (DCSD) ၏ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းအစီအစဉ် နောက်ဆုံး သတင်းအချက်အလက်များကို ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့ တင်ပြခဲ့ပါသည်။ မကြာသေးမီက တင်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း COVID-19 ၏ ကူးစက်မှုပမာဏနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကောင်တီ၏ မြင့်မားသော ကူးစက်မှုနှုန်းကြောင့် ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်တွင် ကျောင်းသားများသည် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းကို ပြုလုပ်မည် မဟုတ်ကြောင်း ဂရုတစိုက် ဆုံးဖြတ်ချက်များပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။

ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများ လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ တက်ရောက်ခြင်းအတွက် ဖြစ်နိုင်မည့် နေ့ရက်ကို မိသားစုများအား နှစ်ပတ်ကြိုတင် အသိပေးခြင်း ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ကြောင်း အားလုံးအား ကျွန်ုပ် စိတ်ချမှတ်စေလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦများနှင့် အဖွဲ့များက ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းပျူဟာများကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ခြင်းနှင့် စာသင်ခန်းသို့ ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်သည်နှင့်တစ်ပြိုင်လျက် အဆောက်အဦများ အားလုံးတွင် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများအားလက်ခံရန် အဆင်သင့် ရှိကြောင်း သေချာမှုရှိစေခြင်းအတွက် ဆက်လက် အာရုံစိုက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ နည်းပျူဟာများကို ဤနေရာတွင် ထပ်မံဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။ အမှတ်ရရန် - သင်၏ စုပေါင်း ဘေးကင်းလုံခြုံမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အစွမ်းကုန် ပထမဦးစားပေးချက် ဖြစ်ပါသည်။

DCSD မိသားစုများ

မကြာသေးမီက ကျွန်ုပ်တို့၏ အဝေးမှနေ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် ပြုလုပ်သော မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးတွင် တက်ရောက်ပါဝင်ပြီး ကြည့်ရှုကြည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိဘများနှင့် ဆရာမများတို့ အားလုံးအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရိုင်ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့တင်ပြခဲ့သည့်အပေါ် သင်၏ တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှုများနှင့် သတိထားမှုများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးကို သင်လွှဲသွားခဲ့ပါက ဖော်ပြပါသို့ ကျေးဇူးပြု၍

ဝင်ရောက် ကြည့်ရှုပါ -

အင်္ဂလိပ်ဘာသာ - <https://fb.watch/39hp97Mz96/>

စပိန်ဘာသာ - <https://youtu.be/um9m5rDShPY>

မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးပွဲအတွင်း၌ ကျွန်ုပ် ဖော်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် တက်ရောက်လေ့လာသင်ယူမှုအတွက် အဆောက်အဦများ အဆင်သင့်ဖြစ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ငန်းစီမံလည်ပတ်မှု ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းအုပ်များတို့က လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေပါသည်။ နေ့စဉ် ပြုလုပ်လေ့ကျင့်ဆောင်ရွက်ရန်များကို ကျွန်ုပ်တို့ဆောင်ရွက်နေကြပြီး ဧရိယာတစ်ခုစီများတွင် လိုအပ်သော ပြုပြင်ဆောင်ရွက်မှုများကို အကဲခတ်သုံးသပ်မှုများပြုလုပ်ပြီး လုပ်ငန်းအစဉ်အလိုက် ပြီးစီးအောင်ဆောင် ရွက်နေပါသည်။

စာသင်ခန်းထဲတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ပြန်မသွားနိုင်သေးသည့်အချိန်တွင် ကျောင်းအတွင်း၌ COVID-19 အကြောင်း မိတ်ဆက်ခြင်း နှင့် ကူးစက်မှု အန္တရာယ်အဆင့်အား ပိုပြီး လျော့နည်းသွား စေရန် CDC ၏သော့ချက်ကျသည့် ထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာ ငါးချက်ကို ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤနည်းဗျူဟာများမှာ -

- နှာခေါင်းစည်းများအား တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုတပ်ဆင်ခြင်း
- လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်းအား ဖြစ်နိုင်သမျှ အများဆုံးအထိ ပြုလုပ်ခြင်း
- လက်ဆေးခြင်း
- သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်သန့်စင်ခြင်း
- DeKalb ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့ နှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ ပိုးတွေ့လူနာဖြင့် ထိတွေ့ဆက်ဆံမှုရှိခဲ့သူများအား ခြေရာခံခြင်း

အဆိုပါနည်းဗျူဟာများဖြင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်သမားများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် စာသင်ခန်းသို့ပြန်သွားရန် ဘေးကင်းလုံခြုံမှု၊ ချောမွေ့မှု နှင့် ကာကွယ်မှု အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်စီစဉ် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤအချိန်များသည် ပြောင်းလဲမှုမရှိသေးဟု ကျွန်ုပ်တို့ခံစားနေရသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ချီးကျူးလောက်သော အဖွဲ့များ၊ ခေါင်းဆောင်မှု၊ ဘုတ်အဖွဲ့များ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ တစ်ဦးစီတို့အပေါ် ကျွန်ုပ်အပြည့်အဝ ယုံကြည်မှု ရှိပြီး၊ သင်၏ ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်မှုရှိခြင်းနှင့် သဘောပေါက် လက်ခံနိုင်သောစိတ်သဘောထားများအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ဤအချိန်ခါများသည် ဖွဲ့စည်းသတ်မှတ်ထားခြင်းမဟုတ်သည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ အားလုံး နားလည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများအတွက် အချက်အလက်များကို ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း၊ တစ်သမတ်တည်းနှင့် နောက်ဆုံးရသတင်းများလက်ခံသိရှိရန်လိုအပ်သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ [Reopening Portal \(ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း ပေါ်တယ်လ်\)](#) သည် DCSD ၏ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ် နှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ဆုံးရအချက်အလက်များအားလုံးကို သိရှိရန် သင့်အတွက် သွားရောက်ရှာဖွေနိုင်သည့်နေရာ ဖြစ်ပါသည်။ ပေါ်တယ်လ်ပေါ်တွင် ကြောငြာချက်များ၊ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး နောက်ဆုံးရသတင်းများ၊ အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်း နှင့် အစာအဟာရ အပါအဝင် အားလုံးကို သင် ရယူသိရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ မိသားစုများအားလုံးတို့အား ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း ဆိုဒ် ကို အမှတ်အသားပြုလုပ်ထားရန် နှင့် နောက်ဆုံးရသတင်းများအတွက်

မကြာခင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုရန် ကျွန်ုပ်တို့က တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာ အချိန်ဇယားသည် ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် စတင်ပါသည်

သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာ အချိန်ဇယားနှင့်ပတ်သက်၍ သင်၏ တုံ့ပြန်ချက်များ အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကူးပြောင်းမှုကာလအတွက် ကျောင်းအုပ်များနှင့် ဝန်ထမ်းများအား ရှင်းလင်းချက်များကို အသိပေးထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် အခြေအနေအပေါ် ပြောင်းလွယ်ပြင်လွယ်မှုရှိခြင်းက မရှိမဖြစ်လိုအပ်ပါသည်။

DeKalb ကောင်စီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) အနေဖြင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်း အချိန်ဇယားကို ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် အလိုက်သင့် စတင်ပါသည်။ ပုံမှန် အတန်း စာသင်ခန်းသို့ ကူးပြောင်းခြင်းက ကျောင်းသားများအားလုံး အတွက် အပြောင်းအလဲမရှိသော သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာ အချိန်ကို ပိုမိုရရှိစေ မည်ဖြစ်ပါသည်။ နေ့စဉ်အချိန်ဇယားသည် အစားအစာ (နံနက်စာ နှင့် နေ့လယ်စာ) နှင့် စက်မှုနည်းပညာအား အနားပေးခြင်း များကို သတ်မှတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ အတန်းများကို တနင်္လာနေ့၊ အင်္ဂါနေ့၊ ကြာသပတေးနေ့ နှင့် သောကြာနေ့ များတွင် သင်ကြားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဆရာမများ နှင့် ကျောင်းသားများ အားလုံးတို့သည် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ကို တစ်ဦးချင်း သို့မဟုတ် အုပ်စုငယ်အလိုက် ကျောင်းသား-ဆရာ အဖွဲ့ အနေအထားများဖြင့် ကြားဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပြန်လည်ပြေလည်စေရန်ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် အရှိန်တိုးမြှင့်ခြင်း များအတွက် အသုံးပြုပါမည်။

မူကြိုကျောင်းအတွက်မှလွဲ၍ အောက်ပါ အချိန်ဇယားသည် ကျောင်းသားများမှ မိမိတို့၏ ဆရာမများထံမှ တိုက်ရိုက် လက်ခံရရှိမည့် သင်ကြားပို့ချမှု အချိန် အနည်းဆုံး မိနစ် အရေအတွက်များကို ဖော်ပြထားပါသည်။ ဒေသခံကျောင်း ခေါင်းဆောင်များနှင့် ဆရာမများအနေဖြင့် ကျောင်းသား များအား ကူညီပံ့ပိုးရန် တစ်ပြိုင်တည်း လေ့လာသင်ယူမှု အချိန်ကို လိုအပ်သလို တိုးချဲ့ ပြောင်းလဲနိုင်ပါသည်။ တစ်ပြိုင်တည်း လေ့လာသင်ယူမှု အချိန်ကန့်သတ်မှုဘောင်အပြင် တစ်ဦးချင်း နှင့် အုပ်စုအလိုက် အိမ်စာများထဲတွင် ဆက်လက် ပါဝင်လုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

အတန်းအဆင့်		တစ်ပြိုင်တည်း အချိန်ကန့်သတ်မှုဘောင်
မူကြို		တစ်နေ့လျှင် DECAL တစ်ခု အတွက် 1 နာရီ မှ 1 1/2 နာရီ DECAL
မူလတန်းကဏ္ဍများ	အတန်း K-2	သင်ရိုးတစ်ခုလျှင် အနည်းဆုံး 15 မိနစ်
မူလတန်းကဏ္ဍများ	သည် 3-5 အတန်းအတွက်	သင်ရိုးတစ်ခုလျှင် အနည်းဆုံး 20 မိနစ်
အလယ်တန်း	သည် 6-8 အတန်းအတွက်	သင်ရိုးတစ်ခုလျှင် အနည်းဆုံး 30 မိနစ်
အထက်တန်းကျောင်း	သည် 9-12 အတန်းအတွက်	သင်ရိုးတစ်ခုလျှင် အနည်းဆုံး 30 မိနစ်

ဇန်နဝါရီလ အတွက် ကျောင်းသား ပြက္ခဒိန် အကျဉ်းချုပ်

ဒုတိယနှစ်ဝက် စတင်ရန်အတွက် ပြင်ဆင်သည့်အနေဖြင့် သင့်ကလေးနှင့်အတူ ကျောင်းသား ပြက္ခဒိန် အကျဉ်းချုပ်ကို ကျေးဇူးပြု၍ ပြန်လည်သုံးသပ်ကြည့်ရှုပါ။ ကျောင်းသားများသည် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ကျောင်းတက်ရောက်ခြင်းကို ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် စတင်ပါမည် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ ဇန်နဝါရီလ 20 ရက် နေ့သည် ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးသင် လေ့လာသင်ယူမှုအဖြစ် ရေးဆွဲသတ်မှတ်ထားသည်ကို ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်ချက်ချပါ။

ဇန်နဝါရီ 2021						
တနင်္ဂနွေနေ့	တနင်္လာ	အင်္ဂါ	ဗုဒ္ဓဟူး	ကြာသပတေး	သောကြာ	စနေနေ့
					1	2
10	11 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက် နောက်ဆုံး စာမေးပွဲများ	12 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက် နောက်ဆုံး စာမေးပွဲများ	13 ကျောင်းသားများအတွက် လွတ်လပ်စွာ သင်ယူလေ့လာမှုနေ့ရက် စာသင်နှစ်ပိုင်းစိတ် အဆုံးသတ် လုပ်ရားဆောင်ရွက်မှုများ	14 ဆရာ၊ဆရာမ/ဝန်ထမ်း အလုပ်ရက် ကျောင်းများပိတ်သည်	15 ကျောင်းများပိတ်သည်	16
17	18 Dr. Martin L. King, Jr. အားလပ်ရက်နေ့ ကျောင်းများပိတ်သည်	19 - ခုတ်ယူစိတ် (အချိန်ဇယားအပြည့် တောင်သည်) ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	20 + ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	21 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	22 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	23
24	25 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	26 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	27 ကျောင်းသားများအတွက် လွတ်လပ်စွာ သင်ယူလေ့လာမှုနေ့ရက်	28 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	29 ကျောင်းသားများအတွက် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်	30
31	~မှတ်ချက် - ဇန်နဝါရီလ 19 ရက်၊ 2021 - ဝန်ထမ်းများ နှင့် ကျောင်းသားများသည် Infinite Campus တွင် လွှင့်တင်ထားသည့် သင်ကြားပို့ချမှု အချိန်ဇယားအား လိုက်နာဆောင်ရွက်ရမည် ဖြစ်သည်။ +မှတ်ချက် - ဇန်နဝါရီလ 20 ရက်၊ 2021 - ကျောင်းသားများသည် အဝေးမှ အဝေးသင် သင်ယူလေ့လာမှု နေ့ရက်တွင် ပါဝင်တက်ရောက်ကြပါမည်။ ဤရက်အား လွတ်လပ်စွာ သင်ယူလေ့လာမှုနေ့ရက်အဖြစ် အသုံးပြုမည် မဟုတ်ပေ။					

သင့်ကလေး၏ အချိန်ဇယား သို့မဟုတ် ကျောင်းသား ပြက္ခဒိန် နှင့်ပတ်သက်၍ သင်မေးမြန်းလိုသည်များရှိပါက ကျေးဇူးပြု၍ သင့်ကလေး၏ကျောင်းအုပ်၊ ဆရာမ(များ) သို့မဟုတ် အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်ထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

စာမေးပွဲစစ်ဆေးမှု နောက်ဆုံးရသတင်း

ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးကာကွယ်ရေး စင်တာများ (CDC)၊ DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေး ဘုတ်အဖွဲ့နှင့် Georgia ပညာရေး ဌာန၏ လမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာစောင့်ထိန်းလျက်ရှိနေစဉ် လက်ရှိ ရောဂါကူး စက်မှု၏ရလဒ်အရ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများအား ဆက်လက်ပြီး ဘေးကင်း လုံခြုံမှုနှင့် ကျန်းမာ စေသည့် နည်းလမ်းများဖြင့် အကဲခတ်စစ်ဆေးမှုများကို စီမံဆောင်ရွက်သွားခြင်းရှိကြောင်း ခရိုင်မှ သေချာမှုရှိစေ ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

Georgia ပညာရေး ဌာန (GaDOE) အရ ပြည်-ထောက်ပံ့ထားသော အကဲဖြတ်မှုများအားလုံး၊ ACCESS နှင့် Georgia သမိုင်းမှတ်တိုင်များ အကဲဖြတ်မှု များအပါအဝင်တို့ကို ဖယ်ဒရယ်အစိုးရ၏ လမ်းညွှန်ချက်များအား လိုက်နာစောင့်ထိန်းရန် မျက်နှာချင်းဆိုင် ပုံစံဖြင့် စီမံဆောင်ရွက်သွား သင့်သည်။ အကယ်၍ မိဘများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ ကလေးအတွက် မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့်

စာမေးပွဲစစ်ဆေးမှုစက်ရင်းများထဲတွင် မပါဝင်ရန် ရွေးချယ်ခွဲပါက မပါဝင်ခြင်းကြောင့် ထိရောက်သော အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို ဆွေးနွေးရန် သင့်ကလေး၏ ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြုပြီး ဆက်သွယ်မှုပြုပါ။

ဆောင်းရာသီချိန် ပညာရေးတိုးတက်မှုအား တိုင်းတာစိစစ်ခြင်း (MAP) စီမံဆောင်ရွက်မှုကို ဇန်နဝါရီလ 4 ရက်- ဖေဖော်ဝါရီလ 26 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်တွင် ပြုလုပ်သွားပါမည်။ အဝေးသင် သင်ကြားလေ့လာမှု ပတ်ဝန်းကျင်ထဲတွင် ရှိနေသောကြောင့် ကျောင်းသားများသည် MAP စစ်ဆေးမှုစာမေးပွဲကို ခရိုင်မှ-ပေးအပ်ထားသည့် သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင် စက်ကိရိယာအားဖြင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် စီမံဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော်လည်း ဆောင်းရာသီ MAP အကဲဖြတ်မှု ၏ သဘောသဘာဝကြောင့် ကျောင်းသားများသည် MAP စာမေးပွဲကို နည်းလမ်းနှစ်မျိုးဖြင့် ပြုလုပ်သွား ပါမည် - အဝေးမှ (သိပ္ပံ နှင့် ဘာသာစကား အသုံးအနှုန်း) နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင် (သင်္ချာနှင့် စာဖတ်ခြင်း) အကယ်၍ မိဘများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ ကလေးအတွက် မျက်နှာချင်းဆိုင်ဖြင့် စာမေးပွဲစစ်ဆေးမှုစက်ရင်းများထဲတွင် မပါဝင်ရန် ရွေးချယ်ခွဲပါက ကလေးသည် ယခုအချိန်၌ အဆိုပါ အစိတ်အပိုင်းများကို ဖြေဆိုမည် မဟုတ်ပါ။

ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ဥက္ကဋ္ဌ + ဒု ဥက္ကဋ္ဌ

Dekalb ကောင်တီ ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့မှ တစ်ညီတစ်ညွတ်တည်း အသစ် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသော ဘုတ်အဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ Mrs. Vickie B. Turner နှင့် ဒု ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Diijon DaCosta တို့အား ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ယူပါသည်။

Mrs. Turner သည် Dekalb ကောင်တီထဲတွင်အနှစ် 20 တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး ပြည်သူ့ပညာရေးအတွက် 24 နှစ် စူးစိုက်နှစ်မြုပ်ဆောင်ရွက် ခဲ့သူဖြစ်သည်။ Mrs. Turner သည် ခရိုင် 5 တွင် 6 နှစ်ကျော် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး သူမ၏ တာဝန်အသစ်ထဲတွင် သူမ၏ အတွေ့အကြုံများနှင့် စိတ်အားထက်သန်မှုကို အသိုင်းအဝိုင်းထဲနှင့် ပညာရေးထဲတွင် အသုံးပြုရန် စိတ်ဝင်တင်ပြုသူ ဖြစ်ပါသည်။

Mr. Diijon DaCosta သည် 2018 ခုနှစ်၌ ခရိုင် 6 တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်မှီ 2014 ခုနှစ်၌ DCSD တွင် ပညာပေးသူအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သည်။ လူငယ်များထဲတွင် အောင်မြင်သောပညာရေးတွင် အာရုံစိုက်ထားသည့် စိတ်အားထက်သန်သည့် ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးအနေဖြင့် မိမိ၏တာဝန်အသစ် ထဲတွင် ရှုထောင့်အသစ်များဖြင့်နှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုများဖြင့် ပံ့ပိုးကမ်းလှမ်း သွားရန် စိတ်လှုပ်ရှားနေပါသည်။

ဘုတ်အဖွဲ့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းများအား အပြုသဘောနှင့် တိုးတက်မှုသို့ ဦးဆောင်သွားမည့် ထူးကဲသော ဤခေါင်းဆောင်နှစ်ဦး စလုံးအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန်စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။

ဘုတ်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌမှ ထွက်ခွာသွားသော Mr. Marshall Orson ကိုလည်း သူ၏ ဝန်ဆောင်ပေးမှုများနှင့် ခေါင်းဆောင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

တို့အပြင် ဝမ်းမြောက်ဂုဏ်ပြုလွှာကို ကျွန်ုပ် ပေးပို့နေစဉ် မိမိတို့၏ ရာထူးမှ ပြန်လည်ရွေးချယ်ခံရသည့် DCSD ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များကိုလည်း ဂုဏ်ပြုလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရိုင်သို့ သင်၏ကတိကဝတ်ပြုမှု၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်သမားများအတွက် သင်၏ စိတ်အားထက်သန်မှု နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင် ကိုသာမကဘဲ သင်နှင့်အတူ နေစဉ် အလုပ်လုပ်ဆောင်သည့် အဖွဲ့အမျိုးမျိုး များအား သင်၏ဆက်လက်သော ကူညီထောက်ခံမှု အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင် ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးစီအား ကြည့်ရှုရန် [နေရာတွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။](#)

အခက်အခဲ လျှောက်လွှာများ

DCSD ၏ အလုပ်သမားများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦးသို့ ပြန်လာသည့် အလုပ်သမားတစ်ဦးစီအား ကျွန်ုပ်တို့ ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ သင်၏ ကျန်းမာရေးနှင့် သာယာဝပြောရေးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်နှင့် ကျောင်းသားများအတွက်သာလျှင် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သည်သာမကဘဲ သင်၏ ကိုယ်ပိုင်မိသားစုများအတွက်လည်း မရှိမဖြစ်လိုအပ်ကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ နားလည်ပါသည်။ သင့်ထံမှ အချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ ကြားသိရပြီးသည့်နောက် အခက်အခဲကြောင့် အခြား အလုပ် တာဝန်တစ်ခုကို လိုအပ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သူများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ အသိအမှတ်ပြုလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အခက်အခဲ တောင်းဆိုမှု - အဆောက်အဦးသို့ ပြန်သွားခြင်း သို့မဟုတ် သင့် အလုပ်အချိန်ဇယား နှင့်ပတ်သက်သည့် သင်၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို မှတ်တမ်းတင်ရန် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်မှာ ဇန်နဝါရီလ 8 ရက်နေ့ဖြစ်ပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ 2 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် အထိ ထုတ်ပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

သင်၏ အခက်အခဲ တောင်းဆိုမှု အကြောင်းရင်းမှအပ ရက်-30 ကျေးဇူးတော် ကာလအတွင်း၌ သင်၏ လိုအပ်သော ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ အစီအစဉ်များကို လာမည့် ဖေဖော်ဝါရီလ 3 ရက်၊ 2021 ခုနှစ် တွင် အစီရင်ခံတင်ပြမှုများ ပြုလုပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ မျှော်လင့်ချက်ဖြစ်ပါသည်။

သို့သော်လည်း ဖေဖော်ဝါရီလ 3 ရက် မတိုင်မှီ သင့်၌ စိုးရိမ်မှု သို့မဟုတ် အခြေအနေ တစ်စုံတစ်ခုအား အစီရင်ခံတင်ပြရန်ရှိခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ တိုက်ရိုက် ကြီးကြပ်ရေးမှူးထံသို့ ဆက်သွယ်ပါ။

မကြုံစဖူးသည့်သို့သော် အချိန်ကာလများအတွင်း၌ သင်၏ အလုပ် ဆက်လက်ကြိုးစားမှုများအားလုံးအတွက် ထပ်မံ ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

နိဂုံးအနေဖြင့် သင်တို့အားလုံး၏ လုံ့လစီရိယရှိမှု၊ ခံနိုင်ရည်ရှိမှု နှင့် သည်းခံမှုတို့အတွက် ကျွန်ုပ် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ယခုအပတ်ထဲတွင် ကျွန်ုပ်နှင့် တွေ့ဆုံခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား အကြံပေး ကော်မတီ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး (SSAC) နှင့် ဧည့်ဟောပြောသူ German DuBois III သို့လည်း ကျွန်ုပ် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ကျောင်းသား ကာလများ အတွက် နှင့် အချိန်ဇယားအသစ်ဖြင့် စခရင်ကြည့်ချိန် အတွက် တင်ပြခဲ့သည့် လမ်းညွှန်မှု အပေါ်အချက်အလက်များအတွက် ကျွန်ုပ် အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလွန်ထက်မြက်သော ပညာသင်ဆုရကျောင်းသားများတို့နှင့် ပိုပြီးတွေ့ဆုံရန် ကျွန်ုပ် စောင့်မျှော်လင့်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆုရကျောင်းသားများအတွက် သင်တို့၏ အလုပ်ကြိုးစား လုပ်ဆောင်မှုများကို ကျွန်ုပ် စဉ်းစားသည့်အခါ Martin Luther King, Jr. ၏ ကိုးကားကို သတိရမိပါသည် - "ဘဝ၏ အများဆုံး ဆက်တိုက်တွေ့ကြုံမှု နှင့် အရေးပေါ် မေးခွန်းမှာ - 'အခြားသူများအတွက် သင် ဘာတွေလုပ်ပေး နေပါသလဲ။'" သင်သည် ကိုယ်ကျိုးရှာခြင်းနှင့် သနားကြင်နာခြင်း၏အဓိပ္ပာယ်ကို

ရှုရှုကြည့်လျက် အသက်ရှင်နေထိုင်ပါသည်။ တစ်ချိန်ပြီးတစ်ချိန်၊ တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ် သင်၏ ဆက်လက် ပါဝင်ရပ်တည်မှု အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား၊ သူများ၊ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ခရိုင်များ ကိုလည်း ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris